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Szanowna Pani Prezydent, 
Budowa nowego szpitala w Gliwicach, który ma zostać wybudowany przez Śląski Uniwersytet 
Medyczny, wymaga zewnętrznego wsparcia finansowego dla inwestora. Szacowany koszt inwestycji 
to około 2,5 - 3 mld złotych. ŚUM ani miasto Gliwice nie dysponują taką kwotą, by zrealizować to 
zadanie, dlatego niezbędne jest pozyskanie tych środków z Budżetu Państwa. Jak wiemy z ostatniej 
korespondencji od Sekretarza Stanu w Ministerstwie Zdrowia Pana Wojciecha Koniecznego, 
ministerstwo nie posiada wystarczających dokumentów, by potwierdzić wsparcie finansowe i 
zasadność wsparcia finansowego. Kilka dni temu na Pani oficjalnym profilu w mediach 
społecznościowych pojawiła się informacja, że odbyła Pani spotkanie z Panią Izabelą Leszczyną 
Ministrem Zdrowia, tematem spotkania miało być udzielenie wsparcia finansowego ministerstwa 
dla ŚUM na realizację ww. inwestycji. Mając na uwadze Pani deklaracje dialogu i przejrzystych 
działań prosimy o udzielenie informacji: 
 
1. Jaki jest efekt tego spotkania? 
2. Czy ministerstwo zabezpieczyło 100% środków na ten cel? Jeżeli tak – jaką kwotę 
zabezpieczono i w jakich latach ma być przekazana? 
3. Czy na spotkaniu powstała notatka służbowa? Jeżeli tak - prosimy o udostępnienie notatki. 
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